
 

 

  

 Take your next step 

1. copying  2. leverage. 3. anchor  4. accept  5. fulfill 
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Jesus Christ is the same yesterday and today and forever. 

Hebrews 13:8 (NIV) 
 
 
1. Some things will change. 
 
2. Some things won’t change. 
 
3. Some things can change. 
  
 
“For David, after he had served the purpose of God in his own generation, fell asleep 
and was laid with his fathers.”  

Acts 13:36 (ESV) 
 
 
I can live for Gods’s external purposes in my generation. 
 
I can adapt my approach without ________________ the culture. 
 
 
“And no one puts new wine into old wineskins. For the old skins would burst from the 
pressure, spilling the wine and ruining the skins. New wine is stored in new wineskins 
so that both are preserved.”  

Matthew 9:17 (NLT) 
 
How can I _______________ changes in the world to accomplish God’s 
purpose? 
 
So now there is no condemnation for those who belong to Christ Jesus. And because 
you belong to him, the power of the life-giving Spirit has freed you from the power of sin 
that leads to death.  

Romans 8:1–2 (NLT) 
 
I can learn from my past without letting it define me. 
 
I can _____________ myself in the truth of God’s Word and his character. 
 
 
 
 

Your eternal word, O Lord, stands firm in heaven. Your faithfulness extends to every 
generation, as enduring as the earth you created. Your regulations remain true to this 
day, for everything serves your plans.  

Psalm 119:89–91 (NLT) 
 
 
“Heaven and earth will disappear, but my words will never disappear.”  

Matthew 24:35 (NLT) 
 
 
“How can I follow the principles and practices of God instead of 
copying the principles and practices of the world?” 
 
 
Don’t copy the behavior and customs of this world, but let God transform you into a 
new person by changing the way you think. Then you will learn to know God’s will for 
you, which is good and pleasing and perfect. 

Romans 12:2 (NLT) 
 
 
Loving God means keeping his commandments, and his commandments are not 
burdensome. 

1 John 5:3 (NLT) 
 
 
I can _______________ responsibility for my life.  
 
By changing how I see MYSELF 
By changing how I see MY CIRCUMSTANCES 
 
I can only _______________ God’s mission with God’s help.  
 
 
And the Word became flesh and dwelt among us. 

John 1:14a (ESV) 
“And I will ask the Father, and he will give you another Advocate, who will never leave 
you. He is the Holy Spirit, who leads into all truth. The world cannot receive him, 
because it isn’t looking for him and doesn’t recognize him. But you know him, 
because he lives with you now and later will be in you.” 

John 14:16–17 (NLT) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 邁出你的下一步 

1. 仿傚  2. 運用  3. 扎根. 4. 接受. 5. 完成  
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耶穌基督昨天、今天、直到永遠，都是一樣。 

希伯來書 13:8 (新普及譯本) 

 

1. 有些事會改變。 

2. 有些事不會改變。 

3. 有些事可以改變。 

 

大衞在自己的世代遵行了神的旨意，就睡了，加入他先祖的行列。  

使徒行傳 13:36 (新漢語譯本) 

 

我可以在我的世代，為上帝永恆的旨意而活。 

 

我可以調整方法而不__________________文化。 

 

「同樣，也沒有人把新釀的酒倒進舊皮囊裏，因為舊皮囊受到壓力會脹裂，酒會漏出

來，酒囊也會損壞。新酒要裝在新皮囊裏，那樣兩者都得以保全。」 

馬太福音 9:17 (新普及譯本) 

 

我如何_________________世界的變化，來實現上帝的旨意？ 

 

因此，現在那些屬於基督耶穌的人就不被定罪了。你們既然屬於他，那賜生命的聖靈的

權勢就已經釋放了你們，使你們脫離罪——那將人引向死亡的權勢。 

羅馬書 8:1-2 (新普及譯本) 

 

我可以從我的過去中學習，而不被它定義。 
 

我可以 _________________在上帝話語的真理和祂的屬性上。 

上主啊，你的話語存到永遠，堅立在天。你的信實存到萬代，像你創造的大地一樣長

久。你的法則存到今天，一切都順從你的安排。 

詩篇 119:89-91 (新普及譯本) 
 

天地會消逝，我的話卻永不消逝。 

馬太福音 24:35 (新普及譯本) 

 

我如何跟從上帝的原則和做法，而不是仿傚世界的原則和做法? 
 

你們不要效法世人的行為和習俗，卻要讓上帝更新你們的思想，使你們轉變成新人。

這樣，你們就會知道上帝對你們的旨意是良善、令人愉悅和完美的。 

羅馬書 12:2 (新普及譯本) 
 

愛上帝，就是要遵守他的命令；其實他的命令並不難守。 

約翰一書 5:3 (新普及譯本) 

 

我可以_______________自己的召命。 

改變我對自己的看法 

改變我對環境的看法 
 

我只能在上帝的幫助下，________________上帝的使命。 
 

道成了肉身，住在我們中間。 

約翰福音 1:14 (和合本) 

 

我也要向父祈求，他就會賜給你們另一位護慰者，他永遠不會離開你們，那就是引向

所有真理的聖靈。世人不能接受他，因為他們不尋求他，也不認識他；但你們卻認識

他，因為他現在住在你們中間，將來也要住在你們裏面。 

約翰福音 14:16-17(新普及譯本) 

 
 


